

**TABLE OF CONTENTS****目 录****Design of Fault Diagnosis Method for Centrifugal Compressor Actuator  
(离心式压缩机执行器故障诊断方法设计)**

Y. B. HUANG, X. G. ZHANG.....65

**Structural Modeling of Reconnaissance Satellite Information Application Chain Based on DoDAF  
(基于 DoDAF 的侦察卫星应用信息链体系结构建模)**

K. M. ZHANG, H. G. CHEN.....70

**Research on Spherical Gear Applied to the Fountain  
(球齿轮在喷泉机中的应用分析)**

X. M. TAN, B. W. WANG.....80

**Numerical Study of the Interaction Behavior of Two Non-Coplanar Cracks in Round Bars  
(圆棒表面非共面双裂纹交互影响数值分析)**

MAIGEFEIRETI, Z. Y. LI.....90

**Research on Wireless Network Cross Layer Design Based on Multivariate Time Series  
(基于多元时间序列的无线网络跨层设计研究)**

B. H. LIU.....98

**A without Rudder Surface of Airship Structure Design and Modeling  
(一种无舵面飞艇的结构设计与建模)**

Y. LIU, Y. S. TENG, Y. M. TENG, L. WANG.....107

**Dynamic Pricing Strategy in a Dual-Channel Supply Chain Considering Service Value  
(双渠道供应链中考虑服务价值的动态定价策略研究)**

C. WANG, F. ZHANG.....116

**The Optimization Algorithm and Simulation for Variable k Coverage in Two-Dimensional Area  
Intrusion Detection Area Based on WSN  
(基于 WSN 的二维入侵监测区域可变 k 覆盖优化算法及仿真)**

S. X. DONG, Z. Z. SHAO, L. J. LI, T. T. CHE.....124